

Protokoll möte Fotbollssektionen 2022-05-18

Närvaro: Jenny Röckner, Ida Johansson, Anton Sandström, Lisa Königsson, Nils Albertsson, Henrik Andersson, Maria Engström, Elin Jakobsson, Eva Hahlin, Anders Hahlin, Mikael Persson, Alexandra Nordh, Alexander Lonnakko (representerar styrelsen), Jon Andersson (på länk), Frida Halvarsson

1. Inledning och val av sekreterare för mötet – Maria Engström
2. Närvaro med presentationsrunda
3. Godkännande av dagordning
4. Föregående möte
 - a. Fotbollsskola i sommar? Nej
5. Värdegrundsfrågor
 - a. Grönt kort – Det har varit svårt för lagen att dela ut gröna korten på det sätt som var tänkt. Fotbollsförbundet trycker på att korten ska delas ut. Förslag från tävlingsgruppen: för diskussionen i laget, vad är fair play, hur är du en god lagspelare, vad innebär det att få ett grönt kort. Jenny har skrivit en bra text på sektionens hemsida kring hur man kan lyfta frågan i lagen. Grönt kort ska delas ut upp till 14 år.
 - b. Handlingsplanen för värdegrund efterlyses, frågan skickas till styrelsen.
 - c. Diskussion med Herrlagets supportrar
6. Information från styrelsen
 - a. Inga medskick från styrelsen.
7. Rutiner för bokning av klubbstugan/försäljningsluckan
 - a. Ida och Johan Bergstrand har skrivit ett förslag till rutin. Köket (inklusive kaffebryggaren) går inte att boka, alla samsas. Ska man sälja fika i fikaluckan eller använda samlingslokalen bokar man detta separat i klubbstugans kalender. Beslut: sektionensmedlemmarna beslutar att anta den upprättade rutinen. Johan B får i uppdrag att anslå rutinen i klubblokalen. Ida distribuerar rutinen till samtliga fotbollsledare.
8. Arenavärdskap
 - a. Arbete med ett schema pågår!
9. Material
 - a. Förslag: tydligare rutiner kring hur man beställer/ärver material. Beslut: Henrik och Alexander L sätter sig tillsammans med någon representant från innebandysektionen för att ta fram ett förslag.
 - b. Finns en uppsättning damtröjor i storlek Small hos F09 – F11 är intresserade av dessa. F11 kontaktar Johan Lövling.
10. Aktuellt i arbetsgrupperna
 - a. Tävling
 - i. Den mest intensiva perioden har varit, nästa intensiva period kommer innan höstsäsongen drar igång. Matchvärdsvästar är utdelade till alla lag, finns dessutom fyra extra i bollförrådet. Tävlingsgruppen är också behjälpliga vid administration i FOGIS som man inte får tag i Johan B.
 - b. Arena
 - i. Arenavärdskapet ska delas ut, kontaktlistor uppdateras. RAAB vill att Johan B tillsammans med Arenagruppen kollar igenom alla nät, vad som behöver uppdateras. Planerat möte gällande "konstgräsets framtid", RAAB kommer vara med, förhoppningsvis tillsammans med representant från Arenagruppen.

- ii. Stora problem med dörren till klubbstugan som piper. Anton kontaktar RAAB för att försöka få till dörren så fort som möjligt. Förslag: låt dörren vara olarmad 16.45-20 måndag-torsdag samt under matchintensiva dagar.
 - iii. Önskemål om att ha ett gemensamt system med taggar till bollförrådet istället för nyckel.
 - iv. Stort behov av soprumsnyckel till fler ledare än som finns idag, går det att distribuera fler?
 - v. Arenagruppen utökas med Jon Andersson, välkommen!
- c. Laghälsa
- i. Ersmarks/Röbäcksmodellen: alla föräldrar blir satta i laggrupp för arbete, t.ex. fika, tränare, sektion, tävling etc. Modellen implementerad i P/F14, P/F15. Intressant för föreningen att fortsätta jobba med denna modell! Viktigt att få in detta tänk i tidig ålder. Henrik och Nils får i uppdrag visa hur modellen fungerar samt hur de har infört den från P/F14.
 - ii. Kontakter med samtliga lag, avstämningar samt specifika önskemål från lagen.
- d. Domare
- i. Domarlistan på hemsidan är inte uppdaterad, arbete pågår!
- e. Ekonomi
- i. Lisa har haft möte med Aleksander Teir för introduktion till föreningens ekonomi. Damlaget har fått hjälp med att göra en budget, mycket nöjda. Inför nästa år ska ekonomipläggat göras om, styrelsen har denna fråga på sitt bord, målet är att ha ett nytt system 2023. Lisa har kontakt med Idrottsservice gällande de äldsta lagens lagkostnader.
- f. Utbildning
- i. Önskemål inför bollek: tydligare matris för nya ledare och föräldrar i föreningen.
 - ii. Fotbollsutvecklare från Västerbottens fotbollsförbundet: Vi har testat detta under pandemin, möjligen intressant att testa igen längre fram.
 - iii. Önskemål om föreläsare gällande näringslära, återhämtning och ätstörningar för både pojkar och flickor från högstadietåldern.
 - iv. Tränarutbildning C går i helgen, ett tillfälle även samtidigt som Röbäckscupen. Flaggat till fotbollsförbundet att det finns ett gäng intresserade i Röbäck, dock för få ännu så länge.
 - v. Kontaktperson på SISU, trycker mycket på arbete med värdegrundsarbete. Till cupen kommer han leverera material för spridning, affischer och muggar bland annat. SISU kommer även ta fram ett förslag till en värdegrundsfolder med samma innehåll som Röbäcks befintliga underlag.
 - vi. Möjligheter finns att få medel från SISU för att ordna en sammankomst för ledare i föreningen, utbildningsgruppen för diskussion med styrelsen.
11. Gottfrid Näslunds stipendium – innan pandemin har stipendiet delats ut årligen till en kille och en tjej i 15-16 års åldern. Kontaktperson behövs gentemot förvaltarna av stipendiet.
Beslut: Ida frågar Emma Lilja Persson om hon kan tänka sig vara intresserad.
12. Behov av representant till valberedningen – ingen på sittande möte vill ta denna stafettpinne.
13. Röbäckscupen – Arbetet rullar på bra, enligt plan ännu så länge.
14. Push Forward – inte mycket nytt att rapportera sedan senaste sektionmötet.
Ledarförsörjningsplanen är påbörjad, SISU vill hjälpa till. Ida stämmer av med Frida.

15. Övriga frågor

- a. Påminnelse om städdag 21/5
- b. Introduktion till föreningen: Jenny har påbörjat en enkel introduktion för hur man blir medlem samt vad som förväntas av nya föräldrar i föreningen.

16. Kommande möten – 31 augusti 18.30, klubbstugan